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Subject: RE: wat is er gebeurd

Received: Thur 10/1/2020 11:02:53 AM

Lees artikel FtM nog even

Het issue is: wisten wij vantevoren dat we de benodigde capaciteit in september niet gingen halen, of hebben we overzichten uit

mei/juni waaruit duidelijk werd op welke manier wij de capaciteit aan het opplussen waren om tegemoet te komen aan de

testvraag in september van 38.5K Covid in september?

Gr

van: INSECKECN)MRNCEECIor invws.nl>
Verzonden: donderdag 1 oktober 2020 13:00

Aan: SALE) <A @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: wat is er gebeurd

Ha, is dit wat je zoekt?

eo De PDF die je stuurt gaat over de opbouwvraag van de maximale testvraag in november en februari. Ook wordt hierin de

mogelijke krapte in het najaar van machines/middelen bij de MML labs besproken.
¢ In de powerpoint ‘max aantal testen’ die ik vond in het archief van van april wordt er een testvraag per maand

gepresenteerd op basis van LWI.

e De andere twee spreken voor zich.

Met vriendelijke groet,
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aan:IEEEBEEEEEEoi vs.01>
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Misschien hierin?
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Onderwerp: wat is er gebeurd

Ha

Ik heb zitten zoeken in mijn mailbox naar slides over de verwachtte testcapaciteit voor zomer en sept ev. Eea gevonden.
Ik vond oa deze presentatie met daarin op sheet 8 een vrij stellig overzicht dat we op 13 juli in staat waren om 45K testen uit te

voeren. Ik blijf me afvragen: wat is er gebeurd sindsdien?

Het overzicht van wat we allemaal dachten te kunnen doen richting de winter is ook nuttig om nog eens terug te zien.

Groet

@minvws.nl


